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Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
részére

Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Milyen pályázati lehetőségek állnak rendelkezésre Fülöpháza
önkormányzatának a fülöpházi lovaspálya felújításának, korszerűsítésének,
bővítésének céljára?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az országgyűlési egyéni választókerületem területén található Fülöpháza méltá n
nevezetes lovassportjáról . A minden évben megrendezésre kerül ő Fülöpházi
lovasnapra az ország távoli pontjairól is érkeznek versenyzők, a falu fogathajtói
pedig Bács-Kiskun megye más településein megrendezett versenyein is szé p
eredményeket érne el .

A fiilöpházi lovaspályát akár állami, akár Európai Uniós forrásbó l
érdemes lenne a falu lovassportjának híréhez méltó állapotba hozni, ez ne m
kizárólag a sport, de az idegenforgalom szempontjából is Fülöpháza és az ott él ő
emberek javát szolgálná .

Kérdezem tehát Miniszter Urat : milyen pályázati lehetőségek állnak
rendelkezésre Fülöpháza önkormányzatának a fiilöpházi lovaspály a
felújításának, korszerűsítésének, bővítésének céljára?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010 . szeptember 7 .
gh Jozsef
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